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ΘΕΜΑ : Συνεδρίαση Επιτροπής για το Falcon

Από τις 9 π.μ. ως 19.30 συνεδρίαζαν στο Βουκουρέστι για το Falcon, Ρουμάνοι, 
Έλληνες, (και της Ο.Α. και πιλότοι, κακώς), Γάλλοι (Dassault), Αμερικάνοι 
(Honeywell) και ανέλυσαν τα δεδομένα.

Μετά το πέρας μου τηλεφώνησε ο Χαραλαμπάκης, όπως είχα παρακαλέσει.
Φαίνεται σύγκλιση απόψεων σε ευθύνες για α' λάθος χειριστών και β' τεχνική βλάβη 
(pitch feel).

Οι χειριστές της Ο.Α. ήταν ανεκπαίδευτοι στην αντιμετώπιση της συγκεκριμένης 
βλάβης. Πιλότος της Πολεμικής Αεροπορίας θα το αντιμετώπιζε.

Υπάρχει συνεδρίαση και αύριο το πρωί τρίωρη, γιατί είναι προγραμματισμένη η 
επιστροφή. Δεν θα προστεθεί τίποτε.

Στη συνέχεια, ως τέλος Φεβρουάριου, η ρουμανική πλευρά θα παραδώσει σε Έλληνες 
και Γάλλους το final report. Σύμφωνα με τους κανονισμούς, Έλληνες και Γάλλοι 
μπορούν να ασκήσουν κριτική στο report μέσα σε 60 μέρες.
Η ελληνική πλευρά δεν χρειάζεται ούτε μέρες. Οι Γάλλοι;

Φοβούμαι διαρροή από τον εκπρόσωπο της Ο.Α. ή (πιο πολύ) των πιλότων (κάποιος 
Αλυσανδράτος).

Σήμερα, για πρώτη φορά, έξω από την αίθουσα συνεδριάσεων «τράβαγε» ρουμανική 
τηλεόραση.
Ο Tocu (Πρόεδρος Επιτροπής) είπε στον Χαραλαμπάκη, ότι τον αναζητά ελληνική 
τηλεόραση. Ο Χαραλαμπάκης έχει ακούσει για Τσίμα και Μαύρο κουτί (;)

Μήπως στο Βουκουρέστι πρέπει να δείξετε ενδιαφέρον για την πορεία της έρευνας ;


